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Nr. Vraagsteller Fractie Vraag POHO 

1 Mark van 

Hulst 

Senioren 

Veldhoven 

Op de jaarlijkse BDO benchmark van Nederlandse gemeenten is Veldhoven in de beoordeling 

van 140 Gemeentes met een inwoneraantal tussen de 25.000 en 50.000 inwoners weer 

gezakt en wel naar de 135e plaats. Dit na eerst op plek 132 en daarvoor op plek 121 te 

hebben gestaan. Met name de cijfers voor solvabiliteit en de gecorrigeerde Netto schuldquote 

zijn hieraan mede debet. 

 

Naar aanleiding hiervan heeft SENIOREN VELDHOVEN de volgende vragen: 

1. Met welke maatregelen denkt de wethouder een einde te kunnen maken aan deze 

continue daling? 

2. Op welke termijn denkt de wethouder Veldhoven naar op zijn minst een plaats bij de 

middenmoot te kunnen gaan brengen? 

JR 

2 Jos van Gent Hart voor 

Veldhoven 

Inzake Armoedebeleid. 

In Nederland is een stichting actief, vanaf 2015 , die zich Quiet noemt en zich inzet voor de 

groep van mensen onder de armoedegrens. Er zijn inmiddels 11 deelnemende gemeenten met 

zelfstandig uitvoerende stichtingen. Totaal hebben zich 3921 personen aangemeld om voor 

hulp in aanmerking te komen. 

Voor meer info zie quiet.nl 

 

Vragen: 

1. Is het u bekend dat er in Nederland, en met name in Brabant, een stichting met de naam 

Quiet actief is die zich op een bijzondere manier bezighoudt met de bestrijding van 

armoede? 

2. ziet u mogelijkheden om in Veldhoven een dergelijk initiatief van de grond te tillen? 
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3. Jurre van der 

Velden 

GBV De rol van de gemeente als eerste overheid en aanspreekpunt voor ondernemers is door de 

jaren heen steeds groter en dus belangrijker geworden. Daarom is er in januari jl. een 

onderzoek gedaan door de VNG naar hoe het staat met de ondernemersdienstverlening van 

gemeenten. Uit dit onderzoek bleek dat gemeenten veel doen op het gebied van 

ondernemersdienstverlening maar dat dit niet altijd zichtbaar en overzichtelijk is voor 

ondernemers. Deze zijn van veel dienstverlening – waar ze wel baat bij kunnen hebben - niet 

op de hoogte. Daarom willen wij de wethouder graag het volgende vragen:  

1. Hoe kijkt de wethouder aan tegen de uitkomsten van dit onderzoek?  

2. Wat doet Veldhoven allemaal op het gebied van ondernemersdienstverlening en hoe wordt 

daarover gecommuniceerd?  

3. Wat kan en gaat de gemeente Veldhoven doen om de bekendheid van de dienstverlening 

bij onze ondernemers verder te vergroten? 

 
Link onderzoek 
https://vng.nl/nieuws/dienstverlening-ondernemers-prioriteit-meerderheid-gemeenten 
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